China Mobile (Hong Kong) Group Limited



中國移動 (香港)集團有限公司 60/F, The Center, 99 Queen's Road Central, Hong Kong

Tel: (852) 3121 8888 Fax: (852) 3121 8809

Website: www.chinamobileltd.com

香港中環皇后大道中 99 號中環中心 60 樓

電話:(852) 3121 8888 傳真:(852) 3121 8809

網址: www.chinamobileltd.com

Senior Management

Mr. Yang Jie Executive Director & Chairman
Mr. He Biao Executive Director & CEO
Mr. Li Pizheng Executive Director

Mr. Li Ronghua Executive Director and CFO

高層管理人員

楊杰先生 執行董事兼董事長 何飚先生 執行董事兼首席執行官

李丕征先生 執行董事

李榮華先生 執行董事兼財務總監

Business Activities

China Mobile (Hong Kong) Group Limited is the majority shareholder of China Mobile Limited. China Mobile Limited was incorporated in Hong Kong, listed on the Hong Kong Stock Exchange and Shanghai Stock Exchange, and admitted as a constituent stock of the Hang Seng Index in 1998. As the leading ICT services provider in China, the Group provides communications and information services in all 31 provinces in Mainland China and Hong Kong, primarily consisting of voice, data, broadband, dedicated lines, IDC, cloud computing, IoT and others in the Customer, Home, Business and New markets.

As of 31 December 2023, the Group had 451,830 employees, and a total of 991 million mobile customers and 298 million wireline broadband customers, with its annual revenue reaching RMB1,009.3 billion. Currently, the Company's corporate credit ratings are equivalent to China's sovereign credit ratings, namely, A+/Outlook Stable from Standard & Poor's and A1/Outlook Negative from Moody's.

業務概況

中國移動(香港)集團有限公司是中國移動有限公司的主要股東。中國移動有限公司在香港成立、並在香港聯交所和上海交易所上市,公司股票在一九九八年成立香港恒生指數成份股。本集團在中國內地所有三十一個省、自治區、直轄市以及香港特別行政區提供通信和信息服務,業務主要涵蓋個人、家庭、政企和新興市場的話音、數據、寬帶、專線、IDC、雲計算、物聯網等,是中國最大的通信和信息服務供應商,亦是全球網絡和客戶規模最大、盈利能力領先、市值排名位居前列的世界級通信和信息運營商。

於 2023 年 12 月 31 日,本集團的員工總數達 451,830 人,移動客戶總數達到 9.91 億戶,有綫寬帶客戶總數達到 2.98 億戶,年收入達到人民幣 10,093 億元。目前,本公司的債信評級等同於中國國家主權評級,為標普 A+/ 前景穩定和穆迪評級 A1/ 前景負面。

Parent Company

Company Name: China Mobile Communications Group

Co., Ltd.

Country: China

母公司

公司名稱: 中國移動通信集團有限公司

國家: 中國